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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2021/22:197 Budgetanslaget för näringslivsutveckling 

Anslaget 1:5 Näringslivsutveckling inom utgiftsområde 24 Näringsliv syftar 
bland annat till att skapa ett bättre näringslivsklimat i Sverige. Tillväxtverket 
äskade satsningar på området i sitt budgetunderlag, men regeringen valde att 
inte gå dem till mötes. Detta trots att de bland annat menade sig behöva 
ytterligare resurser till regelförenkling – en onekligen aktuell och viktig fråga. 

Sverigedemokraterna däremot såg värdet i detta och tillsköt därför hela 36 
miljoner i sin budgetmotion till 1:5 Näringslivsutveckling. Dessa medel skulle 
bland annat gå till de budgetäskanden myndigheten lyft i form av 
Förenklingsinsatser för företag (minskat och förenklat uppgiftslämnande) och 
Förenklingsinsatser för företag one-stop-shop, vilka inte täcks av regeringens 
anslag men väl av vårt.

Med anledning av detta vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Är det ministerns och regeringens uppfattning att de efterfrågade medlen för 
näringslivsutveckling inte behövs, och tänker ministern ta några initiativ med 
anledning av det som har framförts? 

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-19
Besvaras senast
2021-10-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


